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Zápis zo zasadnutia Akreditačnej rady UNIZA 

Periodické schvaľovanie študijných programov II. stupňa 

 

FAKULTA BEZPEČNOSTNÉHO INŽINIERSTVA 
 

Dátum zasadnutia: 24.6.2024, 14:00 h 

Miesto zasadnutia: zasadacia miestnosť dekana FBI 

 

Prítomní: prof. Ing. Anna Križanová, CSc., prof. Ing. Pavol Rafajdus, PhD., prof. Ing. Antonín 

Kazda, CSc., prof. Ing. Alena Otčenášová, PhD., prof. Ing. František Schlosser, CSc., prof. Ing. 

Martin Klimo, PhD., doc. Ing. Stanislava Strelcová, PhD., doc. RSDr. Jozef Matis, PhD., doc. 

Ing. Miroslav Hrnčiar, PhD., Ing. Peter Čerňan, PhD., Ing. Kristína Šajbanová, Bc. Martina 

Magulová 

Pozvaní: doc. Ing. Michal Koháni, PhD., JUDr. Renáta Šebestová 

 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia Akreditačnej rady UNIZA (ďalej len „AR UNIZA“) 

2. Prezentácia Hodnotiacej správy pre periodické schvaľovanie študijného programu II. stupňa 

(ďalej len „hodnotiaca správa“) študijných programov: 

• Záchranné služby (prof. RNDr. Iveta Marková, PhD.) 

• Bezpečnostný manažment (prof. Ing. Tomáš Loveček, PhD.) 

• Krízový manažment (prof. Ing. Jozef Ristvej, PhD., EMBA) 

3. Diskusia k faktom hodnotiacej správy a k odporúčaniam z Hodnotiacej správy pracovnej 

skupiny Výkonnej rady SAAVŠ k žiadosti o posúdenie vnútorného systému 

zabezpečovania kvality VŠ (ďalej len „hodnotiaca správa PS SAAVŠ“) 

 

Ad 1.  

Prorektorka pre vzdelávanie prof. Ing. Anna Križanová, CSc. privítala členov AR UNIZA, 

prítomných členov vedenia FBI a garantov študijných programov. Uviedla, že periodické 

schvaľovanie ŠP vyplýva z povinnosti, ktorá je predpísaná štandardmi SAAVŠ. Následne 

opísala priebeh zasadnutia AR UNIZA: prezentácia hodnotiacej správy garantom, po ktorej 

bude nasledovať diskusia garanta s členmi AR UNIZA k jednotlivým údajom hodnotiacej 

správy a k možnostiam implementácie odporúčaní vyplývajúcich z Hodnotiacej správy PS 

SAAVŠ, ktoré sa týkajú aj samotnej fakulty, ako: 

✓ doplnenie kritéria výberu (študijný prospech) študentov do RŠP o ďalšie kritériá dané 

príslušnou smernicou VSK (úloha pre univerzitu), 

✓ prijatie opatrení na zvýšenie účasti študentov na dotazníkovom prieskume ohľadom 

študijných programov, 

✓ zvýšenie záujmu zahraničných študentov o zahraničné mobility, 

✓ nájdenie vhodného spôsobu motivácie študentov prvého a druhého stupňa štúdia pre 

širšie zapojenie do univerzitného grantového systému, 

✓ zabezpečenie súladu (dizajn, štruktúra, logika) internetovej stránky fakulty 

s internetovými stránkami ďalších fakúlt.  

 

AR UNIZA jednomyseľne schválila návrh programu rokovania AR UNIZA. 

 

Dekanka FBI doc. Ing. Eva Sventeková, PhD. taktiež privítala členov AR UNIZA, prítomných 

členov vedenia fakulty a garantov študijných programov.  
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Ad 2. + Ad 3. 

Garanti jednotlivých ŠP predstavili študijný program a odprezentovali hodnotiacu správu 

(link na hodnotiacu správu bol pre členov AR UNIZA k dispozícii v excel súbore pred 

zasadnutím AR UNIZA). V rámci prezentácie sa venovali najmä nasledujúcim bodom: 

základné údaje o ŠP, informácie o úprave ŠP od zosúladenia ŠP, zapojenie študentov do 

tvorivých činností, miera spokojnosti s výučbou predmetu, prijímacie konanie, aktuálne počty 

študentov, zahraničné mobility študentov a zamestnancov, uplatniteľnosť absolventov, miera 

spokojnosti študentov s kvalitou ŠP, personálne zabezpečenie ŠP, finančné zdroje, podiel 

študentov ŠP na 1 vyučujúceho, silné a slabé stránky ŠP, príležitosti pre rozvoj ŠP a riziká pre 

rozvoj a kvalitu ŠP. V závere opísali návrh opatrení na zlepšenie ŠP.  

 

1. ŠP Záchranné služby, II. stupeň, denná a externá forma  

• prezentácia: garant prof. RNDr. Iveta Marková, PhD. 

 

Garantka ŠP v úvode uviedla základné informácie o vedomostiach absolventov, opísala 

trajektórie štúdia a uplatnenie absolventov. Okrem hodnotiacej správy sa v rámci prezentácie 

vyjadrila aj k tomu, že vzhľadom na špecifickosť ŠP je problematické vysielanie študentov na 

zahraničné ERASMUS mobility, ale snažia sa nájsť vhodné riešenia. Súčasne vyzdvihla slušnú 

ERASMUS mobilitu zamestnancov. Informovala tiež o tom, že zo strany študentov je nižšia 

spolupráca ohľadom vypĺňania dotazníkov v súvislosti s hodnotením kvality výučby a učiteľov 

ŠP.  

 

Návrh opatrení na zlepšovanie a rozvoj ŠP: 

P. č.   Opatrenie  Termín  

1.  Pravidelne zabezpečovať kontrolu kvality výučby (garant, vedúci katedry). priebežne 

2.  
Vytvoriť podmienky  na kontinuálne vzdelávanie učiteľov za účelom získavania 

certifikátov, oprávnení (napr. BIM, atď.). 
priebežne 

3. 
Podporovať propagačné aktivity za účelom zvyšovania počtu prihlášok uchádzačov do 

študijného programu cez vyučujúcich na katedre. 11.10.2024 

4. 
Znížiť mieru závislosti zabezpečovania výučby inými pracoviskami. 

31.8.2025 

5. 
Zvýšiť počet študentov podieľajúcich sa na hodnotení študijného programu cez garantov 

predmetov. 31.8.2025 

 

Po odprezentovaní správy nasledovala diskusia, v ktorej vystúpili prof. Ing. Anna Križanová, 

CSc., prof. Ing. Martin Klimo, PhD., prof. Ing. Pavol Rafajdus, PhD. a prof. Ing. Alena 

Otčenášová, PhD. Predmetom diskusie boli najmä nasledujúce otázky a podnety: 

• Potreba doplniť v budúcej hodnotiacej správe pre periodické schvaľovanie niektoré  

hodnoty ukazovateľov (z monitorovania ŠP) za akademický rok 2023/2024 (aktuálne 

sú zverejnené v e-vzdelávaní, boli overené na mieste). 

• Vzhľadom na špecifickosť ŠP je problematické zaradenie ŠP do vedného odboru a bolo by 

vhodné, aby sa fakulta pokúsila o presnejšie zaradenie ŠP do systému vedných odborov. 

• Vysvetlenie, aký je rozdiel v pojmoch požiarnictvo a hasičstvo.  

• Otázka medzinárodnej spolupráce, a to vzhľadom na nízke počty študentov na zahraničných 

mobilitách - či je v zahraničí zameranie ŠP iného charakteru.  

• Zabezpečovanie odbornej praxe na fakulte, zmluva s Prezídiom HaZZ. 
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• Možnosti implementácie odporúčaní zo strany PS SAAVŠ, na ktoré má študijný program 

dosah. 

 

2. ŠP Bezpečnostný manažment, II. stupeň, denná a externá forma  

• prezentácia: garant prof. Ing. Tomáš Loveček, PhD. 

 

V úvode garant ŠP okrem hodnotiacej správy uviedol aj informácie o tom, čo štúdiom daného 

ŠP absolvent získa, opísal trajektórie štúdia a pozície, na ktorých môžu absolventi pôsobiť. 

Informoval, že po zosúladení ŠP bol ŠP vytvorený tak, aby bol atraktívny pre súčasnosť.  

 

Návrh opatrení na zlepšovanie a rozvoj ŠP: 

P. č.   Opatrenie  Termín  

1.  Pravidelne zabezpečovať kontrolu kvality výučby (garant, vedúci katedry). priebežne 

2.  
Vytvoriť podmienky  na kontinuálne vzdelávanie učiteľov za účelom získavania 

certifikátov, oprávnení (napr. CCNA, CISM, MicroTik, atď.). 
priebežne 

3.  
Zvýšiť propagáciu možnosti zapojenia sa študentov do grantových schém UNIZA. 

11.10.2024 

4.  
Znížiť mieru závislosti zabezpečovania výučby inými pracoviskami. 

31.8.2025 

5.  
Zvýšiť počet študentov podieľajúcich sa na hodnotení študijného programu cez garantov 

predmetov. 31.8.2025 

 

Pokiaľ ide o hodnotiacu správu PS SAAVŠ, daný ŠP v nej nemal uvedené konkrétne 

odporúčania, preto sa zamerali na všeobecné odporúčania adresované univerzite ako celku.  

 

Po ukončení prezentácie nasledovala diskusia, v ktorej vystúpili doc. Ing. Miroslav Hrnčiar, 

PhD., prof. Ing. Martin Klimo, PhD., prof. Ing. Antonín Kazda, CSc. a prof. Ing. Alena 

Otčenášová, PhD. Predmetom diskusie boli najmä nasledujúce otázky a podnety: 

• V súvislosti so ŠP odznela informácia o pripomienkach Pracovnej skupiny, ktorá riešila 

úpravu ŠP - týkali sa I. a II. stupňa (išlo najmä o potrebu preverenia výstupov vzdelávania 

a preukázania, že pri rušení predmetu nebude ohrozené ich dosahovanie) – Garant ŠP zaujal 

k vzniknutej situácii stanovisko. 

• Odporúčanie, aby sa zrušenie predmetu odrazilo v informačných listoch a jasne sa tým 

preukázalo, že obsahovo je daný predmet zabezpečený inde.  

• Otázka, či daný ŠP zahŕňa aj bezpečnostnú ochranu. 

• Diskusia o záverečných prácach - témy, kto sa na ich tvorbe podieľa, spolupráca s praxou 

a pod. 

• Potreba doplniť v budúcej hodnotiacej správe pre periodické schvaľovanie niektoré  

hodnoty ukazovateľov (z monitorovania ŠP) za akademický rok 2023/2024 (aktuálne 

sú zverejnené v e-vzdelávaní - boli overené na mieste). 

 

Garant študijného programu kompetentne reagoval na otázky v rámci diskusie. V súvislosti 

s Hodnotiacou správou PS SAAVŠ zaujal stanovisko k všeobecným odporúčaniam, ktoré boli 

adresované univerzite ako celku.  
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3. ŠP Krízový manažment, II. stupeň, denná a externá forma  

• prezentácia: garant prof. Ing. Jozef Ristvej, PhD., EMBA 

 

V úvode garant ŠP okrem základných bodov hodnotiacej správy uviedol, na čo je ŠP zameraný, 

ozrejmil prípravu a uplatnenie absolventov a prepojenie s praxou. Zároveň dodal, že 

bezpečnosť je v súčasnosti veľmi aktuálna téma.  

 

Návrh opatrení na zlepšovanie a rozvoj ŠP:    

P. č.   Opatrenie  Termín  

1.  Pravidelne zabezpečovať kontrolu kvality výučby (garant, vedúci/vedúca katedry). priebežne 

2.  
Podporovať podmienky na kontinuálne vzdelávanie učiteľov za účelom získavania 

certifikátov a oprávnení. 
priebežne 

3.  
Zvýšiť propagáciu možnosti zapojenia sa študentov do grantových schém UNIZA. 

11.10.2024 

4.  
Zvýšiť počet študentov podieľajúcich sa na hodnotení študijného programu cez garantov 

predmetov. 31.8.2025 

5.  
Podporovať propagačné aktivity za účelom zvyšovania počtu prihlášok uchádzačov do 

študijného programu cez vyučujúcich na katedre. 31.8.2025 

 

Po ukončení prezentácie nasledovala diskusia, v ktorej vystúpili prof. Ing. František Schlosser, 

CSc., prof. Ing. Pavol Rafajdus, PhD., prof. Ing. Alena Otčenášová, PhD. a doc. Ing. Miroslav 

Hrnčiar, PhD. Predmetom diskusie boli najmä nasledujúce otázky a podnety: 

• Otázky súvisiace s dvojitým diplomom.  

• Odporúčanie zvýšiť zahraničnú mobilitu.  

• Otázky týkajúce sa zverejnenia diplomových prác na AR 2024/2025 na webovej stránke 

a či sú úpravy v informačných listoch zadané v systéme. 

• Otázky týkajúce sa výstupov vzdelávania, zaradenia a odôvodnenia nových predmetov, ako 

aj potreba skontrolovať jednotlivé linky, či sú v prípade výstupov dobre nastavené. 

• Potreba doplniť v budúcej hodnotiacej správe pre periodické schvaľovanie niektoré  

hodnoty ukazovateľov (z monitorovania ŠP) za akademický rok 2023/2024 (aktuálne 

sú zverejnené v e-vzdelávaní – boli overené na mieste). 

 

Garant študijného programu kompetentne reagoval na otázky v rámci diskusie. V súvislosti 

s Hodnotiacou správou PS SAAVŠ zaujal stanovisko k všeobecným odporúčaniam, ktoré boli 

adresované univerzite ako celku.  

 

Po ukončení diskusie prof. Ing. Anna Križanová, CSc. informovala, že VTC 

garantov/spolugarantov boli skontrolované a v prípade daných ŠP sú v poriadku. V závere 

poďakovala všetkým garantom ŠP a dekanke fakulty. Informovala, že AR UNIZA oznámi svoje 

záverečné stanovisko priamo na mieste po ukončení hlasovania. Dodala, že následne bude 

zaslaný zápis a oficiálne rozhodnutie.  

 

Hlasovanie AR UNIZA prebehlo v informačnom systéme AR UNIZA, a to nasledovne: 
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1. ŠP Záchranné služby 

Uznesenie: V zmysle štandardov pre ŠP vydaných SAAVŠ (čl. 11, ods. 5) AR UNIZA schvaľuje 

študijný program Záchranné služby (II. stupeň, denná a externá forma) v perióde 

zodpovedajúcej jeho štandardnej dĺžke štúdia s platnosťou od 1.9.2024 do 31.8.2026. 

 

hlasovali: 12;   za: 12;   proti: 0;   zdržal sa: 0 (denná forma) – spis č. 605 

hlasovali: 12;   za: 12;   proti: 0;   zdržal sa: 0 (externá forma) – spis č. 606 

 

2. ŠP Bezpečnostný manažment 

Uznesenie: V zmysle štandardov pre ŠP vydaných SAAVŠ (čl. 11, ods. 5) AR UNIZA schvaľuje 

študijný program Bezpečnostný manažment (II. stupeň, denná a externá forma) v perióde 

zodpovedajúcej jeho štandardnej dĺžke štúdia s platnosťou od 1.9.2024 do 31.8.2026. 

 

hlasovali: 12;   za: 12;   proti: 0;   zdržal sa: 0  (denná forma) – spis č. 607 

hlasovali: 12;   za: 12;   proti: 0;   zdržal sa: 0 (externá forma) – spis č. 608 

 

3. ŠP Krízový manažment  

Uznesenie: V zmysle štandardov pre ŠP vydaných SAAVŠ (čl. 11, ods. 5) AR UNIZA schvaľuje 

študijný program Krízový manažment (II. stupeň, denná a externá forma) v perióde 

zodpovedajúcej jeho štandardnej dĺžke štúdia s platnosťou od 1.9.2024 do 31.8.2026. 

 

hlasovali: 12;   za: 12;   proti: 0;   zdržal sa : 0 (denná forma) – spis č. 609 

hlasovali: 12;   za: 12;   proti: 0;   zdržal sa: 0 (externá forma) – spis č. 610 

 

Prof. Ing. Anna Križanová, CSc. oznámila, že najbližšie zasadnutie AR UNIZA sa bude konať 

dňa 25.6.2024 na Strojníckej fakulte. V závere zasadnutia sa poďakovala prítomným za účasť 

a za ich aktívny prístup. 

 

 

 

 

 

prof. Ing. Ján Čelko, CSc., v. r. 

         predseda Akreditačnej rady UNIZA 

 

 

 

V Žiline, dňa 31.7.2024 

 

Zapísala: JUDr. Renáta Šebestová, tajomníčka AR UNIZA, v. r.   

Schválila: prof. Ing. Anna Križanová, CSc., podpredsedníčka AR UNIZA, v. r.  

 

 

 

 


